

## Proxy

Hereby

---

**[Company, Address,]**

---

**[legal representative, e-mail address]**, registered member of the EU DSO Entity with \_\_\_\_\_ connected customers, authorizes

**Verband kommunaler Unternehmen e.V., Invalidenstraße 95, 10115 Berlin,**

to act on its behalf in all matters relating to the EU DSO Entity, including but not limited to participating, acting and voting as its representative at the General Assembly of the EU DSO Entity, pursuant to Art. 52 para 1 of the Regulation (EU) 2019/943 of the European Parliament and of the Council of 5 June 2019 on the internal market for electricity (Electricity Market Regulation) and to Art. 15 para 4 Draft Statutes of the EU DSO Entity. Verband kommunaler Unternehmen e.V. has been designated as an association representing German DSOs according to Art. 52 para 1 Electricity Market Regulation by the Bundesministerium für Wirtschaft und Energie (German Ministry of Economy and Energy).

[Place and Date]

[Signature of the legal representative]

## Vollmacht

Hiermit bevollmächtigt

---

**[Unternehmen, Adresse]**

---

**[gesetzlicher Vertreter, E-Mailadresse]**, eingetragenes Mitglied der Europäischen Organisation der Verteilernetzbetreiber (EU-VNBO) mit \_\_\_\_\_ angeschlossenen Kunden, den

Verband kommunaler Unternehmen e.V., Invalidenstraße 95, 10115 Berlin,

in seinem Namen in allen Angelegenheiten zu handeln, die EU-VNBO betreffen, einschließlich, aber nicht beschränkt auf die Teilnahme, das Handeln und die Stimmabgabe als sein Vertreter in jeder Generalversammlung der EU-VNBO, gemäß Art. 52 Abs. 1 der Verordnung (EU) 2019/943 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 5. Juni 2019 über den Elektrizitätsbinnenmarkt (Elektrizitätsmarktverordnung) und gemäß Art. 15 Abs. 4 der Satzung der EU-VNBO. Der Verband kommunaler Unternehmen e.V. wurde als Vertreter der deutschen VNB gemäß Art. 52 Abs. 1 Elektrizitätsbinnenmarktverordnung durch das Bundesministerium für Wirtschaft und Energie benannt.

[Ort und Datum]

[Unterschrift des gesetzlichen Vertreters]